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Osadnívýbor
Zastupitelstva města Ústí nad Orlicí

pro městskou část Černovír, Oldřichovice, Tichá Orlice,
Václavov

ZÁPIS
ze 8. zasedání ze dne 14. 09. 2023

počet listů: 5
počet přÍ|oh/|istů příloh: 1/1

V . Zuzana Mačátová, Radka Moravcová, DiS., Ing. František Beran, Be. VladimírPrÍtomni: , ,
. Prochazka, Mgr. Leona Felgrova,

Omluveni: Luboš Zachař, josef Pluskal

Hosté:

Zapisovatel: Zuzana Mačátová

Místo a Čas jednání: 14. 09. 2023, 18:15, v šálku tělocvičny v Černoviru

l. zahájení
2. Přehled realizovaných projektů

. . . 3. Majetkové záležitostiProgram jednaní:
4. Podněty obyvatel
5. Různé
6. Závěr
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1. zahájení
Členové osadního výboru byli přivítáni a seznámeni s programem schůze. ZM poděkovala za
činnosti spojené s pořádáním čemovírského Rolování slámy.

2. Přehled realizovaných projektů
SPODNÍ KŘIŽOVATKA A KONTEJNERY
Řešení spodní křižovatky a umístění kontejnerů na tříděný odpad. Návrh řešení křižovatky
vyhodnotil pan projektant Ing. Cihlář, úpravy by byly možné, ale ještě před samostatnou
změnou projektu se požadované zrněny proberou s Dopravním inspektorátem UO - Policií
ČR.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Be. Vladimír Procházka
Návrhy a doporučení: OV by chtěl požádat o sjednání schůZky na Dopravním inspektorátu a
zároveň by se zástupci OV chtěli této schůZky zúčastnit.
Stav: v řešení

ČERNOVÍRSKÝ POTOK
Propustky: je vyhotovena projektová dokumentace, OV se seznámil s projektem obou
propustků, budeme jednat o možnosti jejich vyhotovení s finanční spoiuúčastí OV
Schůzka s Lesy ČR: další jednání včetně místního šetření s Lesy CR by mělo proběhnout na
podzim tohoto roku
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, LuboŠ Zachař
Návrhy a doporučení: Doporučujeme vyčištění horní nádrže. Zároveň OV navrhuje, aby
oba propustky byly zrealizovány v letech 2024 - 2025.
Stav: v řešení

HOSTINEC U BOBŠE
Odbor správy majetku města (SMM) má již od projektanta rozpočet rekonstrukce rozdělený
na 2 etapy. V pondělí 25.9. bude předloženo jako informace Radě města, která odboru SMM
dá úkol, jak dál postupovat. Pravděpodobně se zařadí 1. etapa rekonstrukce do rozpočtu města
na rok 2024.

VÁCLAVOV
Umístěna bude klasická lampa veřejného osvětlení. Nebude hrazeno z rozpočtu OV.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, František Beran
Vyjádření města Ústí nad Orlicí: Firma TEPVOS bude realizovat vybudování
osvětlovacího bodu, je podána žádost na ČEZ, termín není znám.
Stav: v řešení

NOVÉ HERNÍ PRVKY
Nová herní sestava je objednána od firmy Hřiště hrou s.r.o., umístěna bude na náměstíčku
v Čemovíru. Cenová nabídka byla odsouhlasena. Hrazeno bude 50% z řo@očtu OV a 50% z
rozpočtu města Ústí nad Orlicí. Těmín realizace říjen/listopad 2023.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Bc. Vladimír Procházka
Stav: objednáno
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KANALIZACE
Práce na výstavbě splaškové kanalizace byly zahájeny. Upozorňuieme, že každá nemovitost
musí mít zpracovanou projektovou dokumentaci na kanalizační domovní přípojku.
Další informace jsou dostupné na https://tepvos.cůanalizaee-cemovir/

POŘÍZENÍ NOVÉHO VYBAVENÍ NA HŘIŠTĚ VEDLE SOKOLOVNY

OV obdržel nabídky na 2 různé typy pingpongových stolů a na pořízení basketbalového koše,
nabídky jsou včetně instalace, dopravy. V letošním roce bude objednán basketbalový koš,
pořízení pingpongového stolu a nové nalajnování plochy bude přesunuto na jaro 2024. Daný
prostor může využívat i veřejnost, z tohoto důvodu bude připraven provozní řád.
Basketbalový koš bude hrazen z rozpočtu OV.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Radka Moravcová, DiS
Návrhy a doporučení: OV navrhuje pořízení basketbalového koše včetně dopravy a montáže
od firmy Schejbal s.r.o. dle předložené cenové nabídky, která činí 33 275 KČ.
Stav: v řešení

3. Majetkové záležitosti

4. Podněty obyvatel
UMÍSTĚNÍ ZNAČKY DEJ PŘEDNOST V JÍZDĚ - NAD DITISEM
OV obdržel požadavek, zda by bylo možné umístit značku Dej přednost v jízdě u Cp. 30 na
Na Tiché Orlici, Oldřichovicích, kde jezdí cyklisté velkou rychlostí a ohrožují zaměstnance a
návštěvy firmy DITIS spol. s r.o..
Dle názoru přítomných zástupců města, umístění značky nepomůže ke zlepšení stávající
situace, přesto předají tento dotaz na dopravní komisi města UO.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Vladimír Procházka
Stav: v řešení

VYČIŠTĚNÍ KANÁLU U CYKLOSTEZKY POD LESEM A OPRAVA VÝTLUKŮ

Horská mříž byla vyčištěna dne 8.8.2023. Vzhledem k probíhajícím pracím na kanalizaci, je
cyklostezka Pod lesem ve stavu provizória. Opravy se tedy budou řešit až po ukončení
stavebních prací.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Luboš Zachař
Návrhy a doporuČení: OV navrhuje, aby byly výtluky opraveny po ukončení prací na
výstavbě kanalizace v tomto úseku.
Stav: vyČiŠtění kanálu - splněno, oprava výtluků - v řešení

KALENDÁŘ ČERNOVÍRU A OKOLÍ
OV přišel s nápadem, že by se mohl nechat udělat kalendář Černovíru a jeho okolí. Fotografie
historické nebo současné (případně obě varianty). Budeme zjišťovat zájem mezi občany. Cena
by se pohybovala kolem 200 KČ a zájemce by si kalendář hradil sám. Nebude hrazeno
z rozpočtu OV. Případné vyhotovení kalendáře se přesune do dalšího roku. Pokud máte
staré fotografie Černovíru a okolí, budeme rádi za jejich půjčení... Děkujeme.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Mgr. Leona Felgrová
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Stav: beze změny

5. Různé
POŘÍZENÍ STOJANŮ NA KOLA S UMÍSTĚNÍM NA VEŘEJNÁ MÍSTA A
ODPADKOVÉHO KOŠE K CYKLOSTEZCE
Rádi bychom pořídili stojany na kola, které by byly umístěny na těchto místech: náměstíčko,
prostor u tělocvičny, hřiště Pod lesem, prostranství u Lípy přátelství. U Lípy přátelství by byl
umístěn stojan ze dřeva, na ostatních místech ocelové. U cyklostezky je jeden odpadkový koš,
který je umístěn u lavičky. Bude asi nutné pořídit ještě jeden, který by byl umístěn blíže
posezení. Bude hrazeno z rozpočtu OV.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Mgr. Leona Felgrová
Stav: v řešení

KONTROLA HYDRANTŮ
Požární hydranty jsou v pořádku, ostatní hydranty jsou provozní a jejich správu si zajišt'uje
spol. Tepvos.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Luboš Zachař
Stav: splněno

DŘEVĚNÝ VÝR
výr byl vyroben. Umístěn byl 5.8.2023 na prostranství u Lípy přátelství.
F za zapůjčení kamene. Hrazeno z rozpočtu OV. Prostor se
odpočinkovým místem ©.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová
Stav: splněno

Děkujeme p.
stal krásným

6. Závěr

Osadní výbor děkuje za podněty a postřehy k realizaci a zlepšení prostředí pro náš každodenní
život.

Hlasování:

Pro: 5 Zuzana Mačátová, Radka Moravcová, DiS., Ing. František Beran, Be. Vladimír
Procházka, Mgr. Leona Felgrová,

Proti: O -
Zdržel se: O -
Chyběl: 2 Luboš Zachař, josef Pluskal

Termin příštIho zasedání:

Přílohy zápisu:

03. 10. 2023 v 18:15 hod v hasičské zbrojnici Černovir

Prezenční listina ze dne 14. 09. 2023

Zapsal: Zuzana Mačátová zapisovatelka '"°'"°"
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Ověřil: Zuzana Mačátová Předseda 14.09.2023
osadního výboru

Děkujeme všem, kteří nám pomohli uspořádat 13. ročník
Rolování slámy v Černovíru.

Vaši pomoci si moc vážíme. Děkujeme.
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PREZENČNÍ LISTINA

Osadního výboru Zastupitelstva města Ústí nad OrlicI pro městskou část Černovír, Oldřichovice, Tichá
Orlice, Václavov

ze zasedání konaného dne 14. 09. 2023 od 18:15 hod v šálku tělocvičny v Černoviru

Zuzana Mačátová

M,,. ,,,,, ,,,,,,,,

Be. Vladimír Procházka

Ing. František Beran

Radka Moravcová, DiS

josef Pluskal QĹ1LU VEk)

Luboš Zachař 0/1t u va,/

Hosté


